

# 朱虹讲师简历

Name: ZHU HONG

Location: Shenzhen

Certs: Equals to WEMT

Occupation: WMAI Assistant Instructor, AHA Instructor, ITLS Instructor, Deputy Director of Shenzhen Emergency Centre



Description:

Zhu Hong graduated from Clinical Medicine Dept. of Capital Medical University in 1992. She started her medical career in Shenzhen Emergency Centre from 1994 and has experienced quite a lot soul-stirring disasters and emergency scenes, for instance, Shenzhen WUWANG club fire, OTC east Space Journey accident and 2008 Wenchuan Earthquake rescue etc. During the past 20 years, she has being an Emergency Physician, on spot Emergency Commander and principal of Emergency Training. Zhu Hong started to think how to take a prompt action, conduct accurate assessment and treatment due to experienced multiple times of collapses, fire and disaster relief. She likes some ordinary outdoor activities, such as camping, pedestrianism traversing, hiking, cycling etc. which become attached to WMAI.

朱虹

常住城市：深圳

深圳市急救中心副主任，美国 AHA 课程导师，ITLS 导师，国际野外急救（WMAI）助理导师

个人简介：

1992 年毕业于首都医科大学临床医学系，1994 年开始在深圳市急救中心工作，也因此经历了一场场惊心动魄的灾难和急救场面，参与救援了深圳舞王火灾、东部华侨城太空迷航等一系列事故，也参与了汶川地震的抗震救灾。在 20 年的急救工作中，是一名急救医生，也是一名现场的急救指挥官，也是急救培训的负责人。在一次次的塌方、火灾、地震的救灾中，开始思考如何在灾难情况下更迅速、准确的判

断和救治。也喜欢参加一些普通的户外活动，比如：露营、穿越、登山、自行车等等，因此，和国际野外急救医学开始结缘。